
V Libochovanech dne 09.dubna  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

  

Trochu jsem z nedostatku času i tvůrčí invence zanedbávala sdělování na naše stránky, tak snad to 

příštími řádky napravím. 

  

Kniha o našich dvou obcích je před vydáním. Mám před sebou její příští podobu, teď jenom trochu 

soustředění na drobné opravy překlepů, zkomolených jmen našich obyvatel, možná i výměnu 

některých fotografií a tisk dostane zelenou. Všichni zájemci z řad našich obyvatel dostanou knihu 

zdarma. Je to čtení opravdu zajímavé, doufám, že zaujme i všechny ostatní. 

Velikonoce jsou za námi se vším, co k nim patří. Veselím, „pijatikou“, letos i s ručním vyřizováním 

neshod mezi mládeží. Škoda, že se do těchto vyřizovaček musela zamíchat i Policie. Ta ohlásila 

dokonce i utopený kus srnčí zvěře v Labi „u bahna“, protože ji místní nálezce ohlásil na ohlašovně 

policie, snad v tom viděl nějaký zločin, či co. Ještěže příroda se o tu zdechlinu sama postarala a proud 

ji vzal sebou do světa. 

První jarní velký úklid v domácnostech a jeho výsledky odložené do velkoobjemových kontejnerů byl 

fakturován částkou 21 tis.Kč. Do konce dubna budou kontejnery přistaveny znovu, protože odpadu je 

opravdu hodně. Charitativní sbírka pro broumovskou diakonii měla ohlas, sešlo se opravdu úctyhodné 

množství odloženého šatstva, nádobí, ložního prádla a dalšího žádaného sortimentu. Je to fajn, 

protože jinak by tohle všechno bylo bez užitku zlikvidováno, možná by se ledacos objevilo i v příkopech. 

Zpráva o časovém posunu vývozu popelnic z pátka na středu byla vinou pracovníka firmy AVE předána 

opravdu ve velice nevhodnou dobu, a to v úterý večer, prakticky noc před nově stanoveným termínem 

svozu. Ale na rozhlasovou výzvu jste reagovali, takže jsem došla k poznání, že přece jen posloucháte 

veřejné rozhlasové sdělení informací. Díky. 

Letošní klání o Zlatý erb – nejlepší webové stránky obce – přivedlo do zasedačky u pana hejtmana 

nové obce i nová města, obsadili jsme letos druhou příčku v celém ústeckém kraji. Myslím, že je to 

velký úspěch. Přestože se na stránkách objevují pouze zprávy, které zpracováváme na našem úřadě a 

nikdo z občanů se zatím nezapojil, což je mimochodem velká škoda, byla skladba a přístupnost našich 

stránek velmi dobře hodnocena. Nejvíce jsme tratili na výtvarném zpracování, což nás poněkud 

zaskočilo, ale hodnotitelé mají zkrátka jiné představy o uměleckém dojmu. Je to jako v krasobruslení. 

Tam se na barvy a pohyby také dívají nestejnou optikou. 

Havárie z prosince je už takřka zažehnána. Zasedačka se postupně umývá, stěhuje se nábytek, zbývá 

přebrat hromady dokumentů ve skříních původně uložených a bude hotovo. Příští veřejné zasedání 

23.4. už budeme moci pořádat ve vymalované místnosti. Ubytovna je už nastěhovaná, budeme 

dolaďovat vybavení a úklid prostor. V prostorách pro kola turistů jsou nainstalovány stojany, teď ještě 

zbývá osadit bytelné dveře. Škoda času, který jsme ztratili opravami, mohli jsme pokračovat 

v opravách chodeb na úřadě položením dlažby a budova už mohla být hotová. Takhle budeme mít 

zpoždění. 



Do konce března byl termín pro podání žádosti o dotaci na vybudování hřišť z programu obnovy 

venkova Ministerstva pro místní rozvoj. Překonání spletitosti elektronické žádosti mi dalo pořádně 

zabrat, přesto se podařilo žádost dopravit na ministerstvo v termínu, takže teď počkáme, co na to 

hodnotitelská komise. Hřiště by mělo vzniknout v Řepnici, aby malí človíčci z Řepnice nemuseli za 

zábavou po frekventované silnici do Libochovan. Rozšíření možností her v Libochovanech přijde na 

řadu v dohledné době. 

Do konce dubna předpokládám dohodu o provedení stavby veřejného osvětlení do Řepnice. Po letech 

slibování a čekání na jakoukoliv finanční pomoc nakonec došlo k tomu, že stavbu zafinancujeme ze 

svého, protože se nenašel žádný dotační pramen, z něhož by se nám přispělo. Asi nejme oblíbeni. 

17. dubna bude na ústeckém magistrátu schůzka zástupců všech, kteří mají co mluvit do dopravy na 

průtahové komunikaci II/261, zatížené objízdnou trasou, kvůli sebuzínské uzávěře silnice „přes kopec“ 

do Litoměřic. Nebude to jednoduché jednání, protože uzávěra má být nejméně další dva roky, jak jsem 

se dočetla v novinách. Ale určitě se dozvíme něco nového o záměrech střekovské radnice, která chce 

podle tiskových zpráv vybudovat kruhovou křižovatku na místě sebuzínského sjezdu a výjezdu kolem 

kapličky. 

Zítra je přede mnou jednání na Stavební úřadě v Litoměřicích ohledně dlouho plánované rekonstrukce 

nákladiště libochovanského kamenolomu. Také chuťovka. Ten na podzim zbouraný mostek u kaštanu 

při výjezdu z obce směr Ústí je podle pracovnice SÚS dávno hotov. Opravdu přesné informace. Ještě 

dnes ho vyfotím, aby zástupce SÚS viděl tu práci jejich lidí, kteří jim tvrdili, že je vše hotovo. Reakci 

mileráda sdělím. 

V minulosti byl hojně diskutován problém oprav a chátrání objektu kostela, který je dominantou obce, 

bohužel poněkud více než zanedbanou. Ti, kteří nejsou informováni se z příštích řádků dozvědí, že 

oproti minulému volebnímu období se změnil pohled na tuto záležitost a odhodlali jsme se ke kroku, 

který nemusí všichni schvalovat, ale takový je už běh života. Požádali jsme o převod objektu do 

majetku obce, abychom postupně kostel začali opravovat. Církev bohužel odsunula objekt 

v Libochovanech až někam do dalekého temna, takže by určitě postupně začal chátrat natolik, že by 

opravy potom stály několikanásobně více. Smlouva o převodu je podepsaná, čeká na registraci na 

Katastrálním úřadě. Po zapsání budeme usilovat o dotaci. Stejně už o prostory kolem objektu 

pečujeme, sekáme, čistíme, natíráme. 

Poznámka na závěr. Myslíte si, že bychom se letos měli přihlásit do soutěže vesnice roku? V roce 2006 

jsme bodovali v umístění za činnost knihovny a obsadili 1. místo v krajské soutěži, v celostátním kole 

jsme se neztratili. Knihovna stále výborně pracuje, je navštěvovaná všemi věkovými skupinami 

obyvatel. Letos by se dalo obstát i v soutěžení o nejlepší výzdobu obce, když se všichni zapojíme a naší 

vesnici si vyzdobíme, aby byla čistá, uklizená, rozkvetlá. Na přihlášku máme čas do konce dubna. Svůj 

názor můžete sdělit v diskuzních příspěvcích na webu, přímo telefonem, ale i osobní kontakt 

v kanceláři, na návsi či na ulici bude kvitován s povděkem. Tak přemýšlejte. Cizím,  co u nás nebydlí, 

jenom tudy projíždějí, se u nás líbí a mnozí z nich by rádi postavili rodinný dům, takže asi něco na té 

naší obci je. 

   

  

  

  



Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


